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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2974 Rättssäkerhet vid anknytningsärenden

Riksrevisionens har, när de tittat på rättssäkerheten i anknytningsärenden, 
kommit till slutsatsen att verksamheten inte bedrivs på ett sätt som säkerställer 
hög rättslig kvalitet.

Det är högst oroande att Migrationsverket och utlandsmyndigheterna inte klarar 
att klarlägga identiteten på de sökande. 

Det finns inte tillräckliga rutiner och det finns inte tillräckliga resurser. Det 
finns ingen ansvarsfördelning. Det finns alltså ingen som kontrollerar äktheten i 
handlingarna för de människor som söker sig till Sverige.

Sverige ska vara ett tryggt land att bo och vistas i. Det är därför mycket 
allvarliga brister som Riksrevisionen påtalar i sin granskning. 

Med den nuvarande politik som regeringen för kommer anhöriginvandringen 
att öka till Sverige, vilket gör Riksrevisionens slutsatser än mer aktuella och, 
som jag bedömer det, än mer brådskande att åtgärda.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är därför:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkerställa att Migrationsverket 
och utlandsmyndigheterna rättssäkert klarar att kontrollera äktheten i de 
sökandes handlingar i anknytningsärenden?

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-25
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


